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 09.25. – Szakdolgozati konzultáció 

Bár magánszemélyként, nem pedig koordinátorként részt vettem az idei szakdolgozati felkészítő 

tárgy megbeszélésén, utána pedig írtam egy összefoglalót az elhangzottakról. A szakdolgozat 

címének leadási határideje miatt később felmerült, hogy ennek erős előfeltételévé lehetne tenni a 

szakdolgozati felkészítőt, ugyanis sok hallgató a végzése előtti félév elején még nem tudja pontosan a 

szakdolgozati témájának a címét, így a leadás miatt is nehézségekbe ütközhet, és később 

módosításokra szorulhat a már leadott papír. Weiszburg Tamás tanár úr javasolta, hogy a HÖK 

foglalkozzon a problémával és tegyen lépéseket a helyzet tisztázása érdekében.  

 

 10.16. - Szakterületi Csoport Ülés – Szakterületi Bizottság Ülés 

SzaB/SzaCs ülést tartottunk 14 SzaCs taggal, illetve Teveli Dalma a KKlub elnöke is a vendégünk volt, 

beszélgettünk a klub jelenlegi helyzetéről, tagtoborzásról, programjaikról és lehetőségekről. Ezt 

követően megterveztük a gólyák számára évente megrendezett szakirány-választást segítő 

tájékoztató részleteit és menetrendjét, valamint a jelenlévő elsőévesek segítségével kiválasztottunk 

egy a gólyák számára órarendi szempontból biztosan megfelelő időpontot, beszéltünk a 

Környezettanos Kirándulások programsorozatról, a tervezett Szakos bevonóról valamint egyéb, a 

szakunkat érintő problémákról és megoldási lehetőségekről.  

 

 11.21. – Szakirányos tájékoztató 

Az előre megtervezett időpontról a megfelelő méretű termek foglaltsága miatt későbbre kellett 

csúsztatnunk a programot, de így is meglehetősen sokan eljöttek (25-30 fő, ami az évfolyam felét 

jelenti kb.). Az elején én tartottam egy sok mindent magába foglaló előadást a HÖK-ről, szakterületi 

életről, KKlubról, szakot érintő dolgokról, vizsgaidőszakról. Utána egy-egy geológus, geofizikus, 

meteorológus és környezetkutató szakirányon tanuló harmadéves hallgató mondott el minden 

tudnivalót a szakirányról, előnyöket és hátrányokat is tényekként közölve. Végük Kovács Tamás 

tudományos biztos tartott egy nagyon rövid összefoglalást a kari tudományos életről, hogy a 

gólyáknak milyen lehetőségeik vannak most és később a tudományok területén, és miért jó nekik, ha 

ezekkel foglalkoznak. A segítséget és a felkészültséget minden kedves résztvevőnek ezúton is 

köszönöm. A tájékoztató után néhány gólyával kötetlenebb hangulatban folytatódott a főleg szakos 

ügyekről való beszélgetés egy közeli vendéglátóipari egységben.  

 

 11.28. – Bevonó 

A bevonón elejétől a végéig jelen voltam, bár a szekciókra nem ültem be. Környezettanról egy tanár 

szakos hallgató jött el, ő azonban elég elszántnak tűnik és kész tervei voltak, hogy hogyan szeretné 

segíteni főleg a jövő évi tanár szakos gólyák életét. A bevonó elején két mentorral közösen 

beszélgettünk vele, volt néhány kérdés, igyekeztünk ezeket legjobb tudásunk szerint megválaszolni, 

majd pedig részt vett a mentorrendszeres és a tanárszakos szekcióban.  

 



 Az elmúlt hónapokban többször is beszélgettem Kovács Tamás tudományos biztossal, főleg a 

környezeteseket érintő tudományt fellendítő dolgokról, remélem, hogy a jövőben ez a kapcsolat 

gyümölcsöző tudományos eredmények alapja lehet majd.  

 A hozzám különféle csatornákon beérkező kérdéseket megválaszoltam, rutinfeladataimat a 

levelezőrendszer hibái ellenére igyekeztem legjobb tudásom szerint elvégezni.  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, kérdés/hozzászólás esetén keress bátran e-mailben 

vagy telefonon! 
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